

CORPORATE EVENT NOTICE: Admission par cotation directe
BENI STABILI
PLACE: Paris
AVIS N° : PAR_20100604_02951_EUR
DATE: 04/06/2010
MARCHÉ: Euronext Paris

I - ADMISSION D' ACTIONS PAR COTATION DIRECTE

Conformément à l'article 6201 des règles de marché d'Euronext, Euronext Paris S.A. a décidé l'admission sur **Euronext Paris** des **1.915.744.011 actions** composant le capital de la société **BENI STABILI** selon la procédure de **cotation directe**.

Diffusion de l'information : Conformément à l'article 212-5 du règlement général de l'AMF, l'obligation de publier un prospectus ne s'applique pas à l'admission aux négociations des actions de la société Beni Stabili, puisque ces dernières sont déjà admises aux négociations sur un autre marché réglementé depuis plus de dix-huit mois. L'émetteur a établi un document résumé publié sous la forme d'un communiqué et diffusé conformément à l'article 221-3 du règlement général de l'AMF. Ce document est disponible sur le site Internet de l'émetteur (www.benistabili.it) et sur le site Internet de l'AMF (www.amf-france.org).

II - CONDITION D'OUVERTURE DES NEGOCIATIONS

Euronext Paris S.A. fait connaître qu'à partir du **09/06/2010**, les actions composant le capital de **BENI STABILI** décrites ci-dessous seront admises aux négociations sur **Euronext**.

- Procédure : **Cotation Directe**
- Cours de référence : **dernier cours coté le 08/06/2010** sur le marché réglementé de la Bourse de Milan .

La cotation se déroulera selon les règles habituelles du **groupe de cotation 22**.

Principales caractéristiques des titres admis:

Nombre de titres à admettre:	1.915.744.011
Valeur nominale:	0,10 EUR
Jouissance:	Courante
Forme des titres:	Au porteur
Service financier:	BNP Paribas Securities Services 030
Secteur ICB:	8633 Real Estate Holding & Development

Compartiment: Valeurs Zone Euro

Cotation:

Groupe de cotation:	22	Cotation:	Continu
Quotité:	1	Devise:	EUR
Unit / %:	Unit	SRD:	Non
Garantie R/L:	Oui	Dépositaire local:	Euroclear France
Libellé:	BENI STABILI	Code CFI:	ESVTFN
ISIN:	IT0001389631	Code Euronext:	IT0001389631
Mnémonique:	BNS		

CORPORATE EVENT NOTICE:	Direct Listing BENI STABILI
LOCATION:	Paris
NOTICE:	PAR_20100604_02951_EUR
DATE:	04/06/2010
MARKET:	Euronext Paris

I - LISTING OF SHARES BY DIRECT LISTING

Pursuant to article 6201 of Euronext rules, Euronext Paris S.A. has decided to admit on **Euronext** the **1,915,744,011** existing shares representing the outstanding share capital of **BENI STABILI** through the **direct listing** procedure.

Information released in connection with the present listing of shares: Pursuant to article 212-5 of the general regulation of the AMF, a prospectus is not vetted in relation to the admission of the Beni Stabili shares to listing and trading on Euronext Paris as those shares are already admitted to listing and trading on another European regulated market since more than eighteen months. The issuer issued a summary document issued under the form of a press release pursuant to article 221-3 the general regulation of the AMF. This document is available on the issuer's website (www.benistabilit.it) and on the AMF website (www.amf-france.org).

II - OPENING TRADING CONDITIONS

Euronext Paris S.A. announces that, **from 09/06/2010**, the shares described below representing the outstanding capital of **BENI STABILI** will be listed on **Euronext**.

- Listing procedure: **Direct Listing**
- Reference price: **Closing price of the BENI STABILI's shares on 08/06/2010 on the Milan Stock Exchange**

The trading will take place according to the usual rules of the **trading group 22**.

Main characteristics of the securities to be listed:

Number of securities to be listed:	1,915,744,011
Nominal value:	EUR 0.10
Dividend due date:	Standard

Form: Bearer
Financial service: BNP Paribas Securities Services 030
ICB sector: 8633 Real Estate Holding & Development
Compartment: Valeurs Zone Euro

Quotation:

Trading group:	22	Trading:	Continuous
Lot size:	1	Currency:	EUR
Unit / %:	Unit	DSO:	No
Guarantee:	Yes	Local depositary:	Euroclear France

Product name:	BENI STABILI	CFI code:	ESVTFN
ISIN:	IT0001389631	Euronext code:	IT0001389631
Symbol:	BNS		
